

# Renad Mushabab Alahmari

Mobile number : 0560915963

Email : [Renad1.alahmari@gmail.com](mailto:Renad1.alahmari@gmail.com)

Address: Kingdom of Saudi Arabia

# ريناد مشبب الاحمري

رقم الجوال : 0560915963

البريد الإلكتروني: [Renad1.alahmari@gmail.com](mailto:Renad1.alahmari@gmail.com)

العنوان : المملكة العربية السعودية

## OBJECTIVE

To leverage my skills in statistics and data analysis to identify patterns and derive insights that support strategic decision-making. I aim to join a dynamic team where I can further develop my expertise in statistical modeling and predictive analytics, contributing to process improvement and efficiency to achieve organizational goals.

## الهدف

توظيف مهاراتي في الإحصاء وتحليل البيانات لفهم الأنماط واستخلاص الرؤى لدعم اتخاذ القرارات الاستراتيجية. أسعى للانضمام إلى فريق عمل يتيح فرصة لتطوير قدراتي في النمذجة الإحصائية والتحليل التنبؤي، والمساهمة في تحسين العمليات وتعزيز الكفاءة لتحقيق أهداف المؤسسة.

## EDUCATION

- Qualification: Bachelor
- Specialisation: STATISTICS
- Name of the Educational Institution: KING ABDULAZIZ UNIVERSITY
- Graduation Year: 2025

## التعليم

- المؤهل: بكالوريوس
- التخصص: الإحصاء
- اسم الجهة التعليمية: جامعة الملك عبد العزيز
- سنة التخرج: ٢٠٢٥

## PRACTICAL EXPERIENCES

- Job Title: Cooperative Training.  
Duration: June 2024 - August 2024.  
Organization: King Fahd Armed Forces Hospita.
- Job Title: Central Operator.  
Duration: April 13, 2022 - February 28, 2023.  
Organization: Safar Contracting Company.
- Job Title: Statistics Manager.  
Duration: March 1, 2023 - January 30, 2025.  
Organization: Safar Contracting Company.

## الخبرات العملية

- المسمى الوظيفي: تدريب تعاوني.  
الفترة: يونيو 2024 م - أغسطس 2024 م.  
الجهة: مستشفى الملك فهد للقوات المسلحة.
- المسمى : مأمور سنترال.  
الفترة: 13 أبريل 2022 م - 28 فبراير 2023 م.  
الجهة : مؤسسة سفر للمقاولات.
- المسمى :مدير إحصاء .  
الفترة :1 مارس 2023 م - 30 يناير 2025 م.  
الجهة: مؤسسة سفر للمقاولات .

## COURSES

- Fundamentals of Power BI in Statistical Operations
- My Path to the Job Market and Financial Decisions
- Data Fundamentals
- Cybersecurity Fundamentals

## الدورات

- دورة أساسيات Power Bi في العمليات الإحصائية
- دورة طريقي الى سوق العمل وقراري المالية
- أساسيات البيانات
- أساسيات الأمن السيبراني

## SKILLS

## المهارات

## Technical Skills

- Statistical Analysis: Proficient in regression analysis, hypothesis testing, ANOVA, and time series analysis.
- Data Visualization: Skilled in creating charts, graphs, and dashboards using Tableau, Power BI, and R.
- Programming: Proficiency in statistical software and programming languages such as R, Python, and MATLAB.
- Data Management: Experience with data cleaning, transformation, and management using SQL and Excel.
- Machine Learning: Familiar with predictive modeling, clustering, and classification techniques.
- Experimental Design: Strong understanding of designing experiments and sampling techniques.

- التحليل الإحصائي: إجادة تحليل الانحدار، اختبار الفرضيات، تحليل التباين (ANOVA)، وتحليل السلاسل الزمنية.
- تصور البيانات: مهارة في إنشاء الرسوم البيانية ولوحات التحكم باستخدام أدوات مثل Tableau و Power BI و R.
- البرمجة: إتقان البرمجيات ولغات البرمجة الإحصائية مثل R و Python و matlab.
- إدارة البيانات: خبرة في تنظيف البيانات وتحويلها وإدارتها باستخدام SQL و Excel.
- التعلم الآلي: الإلمام بالنمذجة التنبؤية، وتقنيات التجميع (Clustering) والتصنيف (Classification).
- تصميم التجارب: فهم قوي لتصميم التجارب وأساليب أخذ العينات.

## المهارات التحليلية وحل المشكلات

- قدرة ممتازة على تفسير النتائج الإحصائية المعقدة وتوصيلها بشكل واضح وقابل للتنفيذ.
- مهارات حل المشكلات، خاصة في التعامل مع التحديات المرتبطة بالبيانات واستخلاص الرؤى منها.

## Analytical and Problem-Solving Skills

- Excellent ability to interpret and communicate complex statistical results in a clear and actionable manner.
- Strong problem-solving skills, particularly in addressing data-related challenges and deriving insights.

## المهارات الشخصية

- التفكير النقدي: القدرة على تحليل وتقييم البيانات بشكل فعال لدعم اتخاذ القرارات.
- التواصل: مهارة في تقديم النتائج الفنية لجمهور غير متخصص.
- التعاون الجماعي: خبرة في العمل بفعالية داخل فرق متعددة التخصصات.
- الاهتمام بالتفاصيل: التركيز على الدقة والجودة في تحليل البيانات وإعداد التقارير.

## Soft Skills

- Critical Thinking: Ability to analyze and evaluate data effectively to support decision-making.
- Communication: Skilled in presenting technical findings to non-technical audiences.
- Team Collaboration: Experience in working effectively within cross-functional teams.
- Attention to Detail: Strong focus on accuracy and quality in data analysis and reporting.

## LANGUAGES

- Arabic
- English

## اللغات

- العربية
- الإنجليزي